
Protokół Nr      /2020 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, 

Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 

Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 28 stycznia 2020 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia   

2. Przyjęcie porządku posiedzenia  

3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:  

1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Gołdap  

2) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Gołdap na rok szkolny 2019/2020  

3) przyjęcia od Powiatu Gołdapskiego zadania w zakresie zarządzania drogą powiatową  

4) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Gołdap  

4. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pan Zdzisław Janczuk. 

Powitał członków komisji i pracowników Urzędu.  

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Zdzisław Janczuk przedstawił porządek posiedzenia. 

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3 

 1) 

Kierownik Wydziału OSS Ewa Bogdanowicz – Kordjak powiedziała, że zostały przeprowadzone konsultacje 

społeczne przy których nie wpłynął żaden wniosek z uwagami. Burmistrz wystąpił o opinię do jednostek 

pomocniczych  w gminie Gołdap i na 32 jednostki odpowiedziało 10. W 5-ciu przypadkach opinia pozytywna, 

w 5-ciu przypadkach negatywna. Pozostałe 22 sołectwa nie odpowiedziały a brak odpowiedzi można 

traktować jak zaopiniowanie pozytywne. Żadna z Rad Osiedla nie udzieliła opinii. Opinia dowódcy garnizonu 

jest pozytywna, opinia gminnej komisji rozwiązywania problemów alkoholowych negatywna, opinia 

społecznej rady jest pozytywna. Zostały przeprowadzone wszystkie procedury.  Projekt uchwały mówi  

o zwiększeniu pozwoleń na alkohol z 30 na 40. 
 

Przewodniczący Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Gołdap 

W głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 4 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie6 za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki większością głosów 4 za, 1 wstrzymujący, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie głosów 5 za. 

zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały. 
3) 

 Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski poinformował, iż projekt uchwały dotyczy odcinka 

drogi gminnej Somaniny  – Łobody -Grygieliszki na którą jest podpisana umowa na realizacje. Można też 

wykonać ją na odcinku powiatu o długości 170 metrów. W tym celu  potrzebna jest uchwała Rady Powiatu jak 

i Rady Miejskiej o przejęciu od powiatu zadań w zakresie  zadań dróg powiatowych. Rada Powiatu już podjęła 

uchwałę dotyczącą tego zadania.  

 

Przewodniczący Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia od 

Powiatu Gołdapskiego zadania w zakresie zarządzania drogą powiatową 

W głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie głosami 4 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie głosami 6 za, 



- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki jednogłośnie głosami 5 za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie głosami 5 za. 

zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały. 
4) 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski poinformował, że projekt uchwały wynika z potrzeb 

zgłoszonych przez mieszkańców miejscowości Wronki Wielkie a w szczególności potrzeb związanych  

z dojazdem dzieci do szkoły w Gołdapi. Prośba mieszkańców dotyczy utworzenia nowego przystanku.  

W związku z tym, że to jest droga wojewódzka, został złożony wniosek do Zarządu Dróg Wojewódzkich  

o umożliwienie utworzenia przystanku w danym miejscu. Zgoda została wyrażona na w/w zadanie.  

 

  Przewodniczący Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Gołdap  

 

W głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie głosami 4 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie głosami 6 za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki jednogłośnie głosami 5 za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie głosami 5 za. 

zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały. 
2) 

Kierownik Wydziału OSS Pani Ewa Bogdanowicz-Kordjak poinformowała, iż od 3 grudnia Gmina jest 

właściwa do ustalania średnich cen paliw. Związane jest to ze zmianą ustawy Prawo Oświatowe na podstawie 

której Gmina jest zobowiązana do zwrotu kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkoły, jeżeli rodzice 

dokonują dowozu we własnym zakresie. Referująca omówiła szczegółowo związane z tym zmiany.  

 

    Przewodniczący Pan Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Gołdap na rok szkolny 2019/2020 

W głosowaniu jawnym członkowie: 

- Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie głosami 4 za, 

- Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego jednogłośnie głosami 6 za, 

- Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki jednogłośnie głosami 5 za, 

- Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie głosami 5 za. 

zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały. 
Do pkt 4  

Przewodniczący Pan Zdzisław Janczuk odniósł się do niskiej frekwencji radnych na posiedzeniu Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego dotyczącej stawek opłat za wywóz odpadów.  

Radny Zbigniew Makarewicz powiedział, że w tym czasie był pracy. Ze względu na to, iż nie jest członkiem 

danej komisji, nie został zwolniony na posiedzenie. Poprosił również o przygotowanie informacji na temat 

ilości mieszkańców nie uiszczających opłat za wywóz nieczystości, jak i tych płacących na bieżąco oraz  

o sposobie egzekwowania przez Urząd Miejski tych zaległości.  

Radna Janina Pietrewicz powiedziała, że temat w sprawie ustalenia opłat za wywóz opłat powinien  

być poruszony na wspólnym posiedzeniu komisji. 

     Radny Zbigniew Mieruński poinformował o złożeniu wniosku w sprawie publikowania protokołów  

z posiedzeń komisji.   

Radny Zbigniew Makarewicz zapytał, kto w Gminie jest odpowiedzialny za oznaczanie drzew do wycinki. 

Powiedział, że w parku na ul. Wojska Polskiego była przeprowadzona wycinka drzew a w kolejnych dniach 

powaliło się drzewo, które nie było przeznaczone do wycinki. Zwrócił się z prośbą o sprawdzenie stanu innych 

drzew w tym miejscu.  

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodnicząca  Komisji 

 /-/    Róża Popławska           /-/ Zofia Syperek 

 


